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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2017/2018 

           
Datum  

raad 

Datum  

cie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

10.07.17 21.06.17    

  Toelichting door Ernst & Young ten aanzien 
van de uitgevoerde controle Jaarstukken 2016 

Ten aanzien van het bedrag ad  
€ 495.000,00 is aan de accountant van 
de gemeente Maastricht de opdracht 
verstrekt een steekproef uit te voeren 
om te zien of dit goed is toegepast.  
De uitslag van die steekproef volgt. 

Er wordt gecontroleerd of dit ontvangen 
is. 

07.11.17     

  Onderwerpen n.a.v. voorstel college 

betreffende vaststellen programma-

begroting planjaren 2018-2021: 

  

  Evaluatie evenementenbeleid Wethouder Vermeer zegt toe dat de 
evaluatie nog deze raadsperiode zal 
plaatsvinden. 

Stavaza d.d. 7-5-18: de evaluatie is 
aangevuld met een onderdeel doorkijk 
naar de toekomst. d.d. 1-5-18 is besloten 
de nota te agenderen voor de 
eerstvolgende heidag van het college. 
Besluitvorming is dus aangehouden. 

  Ontwikkelingen vliegveld Beek Het is de intentie van wethouder 
Meijers hier binnenkort een afspraak 
over te maken bij de provincie. 

 

  Project Dubbel duurzaam De raad wordt nader geïnformeerd 
middels een raadsinformatiebulletin. 

Een RIB hierover is in de maak op basis van 
de huidige stand van zaken. 

  Duurzaamheid In opdracht van het college is inmiddels 
een onderzoek gestart. Een externe 
partij is verzocht het in 2013 
vastgestelde gemeentelijke klimaat- en 
energiebeleid te actualiseren en 
vervolgens aan te geven waaraan de 
gemeente vanuit de verdragen van 
Parijs en wellicht Bonn en het klimaat- 
en energieconvenant dat de Zuid-
Limburgse gemeenten onlangs hebben 
ondertekend moet voldoen, om in de 2e 
helft 2018 voor wat betreft de 

Het conceptrapport is gereed en ter 
kennisname aangenomen door het college. 
Tevens is deze ter kennisname 
doorgestuurd naar de raad. Besluitvorming 
over deze beleidsnota is uitgesteld totdat 
de kaders voor de nieuwe coalitieperiode 
vastgesteld zijn. 
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duurzaamheidsdoelstelling op orde te 
zijn. Zodra dit onderzoek is afgerond is 
duidelijk welke financiële gevolgen dit 
heeft en wat de gemeente gemakkelijk 
kan doen. De kosten van de 
duurzaamheids-projecten dienen vanaf 
volgend jaar in de begroting te worden 
opgenomen. 

  In beeld brengen belastingopbrengsten en 

uitgaven horeca-tarieven 

De directeur middelen zal daar in het 
voorjaar (na de verkiezingen) een 
presentatie over geven. 

 

11.12.17 22.11.17    

  Voorstel college betreffende inzet 

krimpgelden als cofinanciering ten aanzien 

van nadere regels provinciale subsidieregels 

structuurversterkende investeringen in 

gemeenschapsaccommodaties 

Krimpgelden: de gemeente mag de 
krimpgelden zelf toepassen. Voor het 
eventuele resterend geld (het resterend 
geld moet voor 2020 op zijn alvorens 
het aan de centrumgemeenten toevalt) 
kan de gemeente dan altijd nog een 
nadere bestemming vinden. Hierbij 
denkt de wethouder aan groepsaccom-
modaties in algemene zin.  
Wethouder Meijers zegt toe de raad 
hier tijdig over te berichten. 
 
Algemene subsidieverordening: 
wethouder Meijers zegt toe erover na 
te denken of het mogelijk is een en 
ander op te nemen in de algemene 
subsidieverordening. 

Is afgehandeld en wordt meegenomen bij 
de mogelijke bestedingen van de restant 
krimpgelden. 

  Voortgangsrapportage n.a.v. het verslag van 

bevindingen 2016 van de accountant 

PGB’s: zodra de gemeente Maastricht 
heeft aangegeven hoe hoog de 
accountantskosten zijn wordt de 
commissie daarvan in kennis gesteld. 

Dit punt is middels een notitie van de 
gemeente Maastricht afgehandeld. Een 
extra controle volgt niet meer.  
Wel wordt dit bij de controle over 2017 
meegenomen. 

19.02.18 31.01.18    

  Punten voor de rondvraag inzake kosten 

aanbieden afval bij milieuparken 

De afvalpas is persoons-/adres 

gebonden. Bij het aanbieden van afval 

dient men zich te legitimeren omdat 
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hier in het verleden nogal wat misbruik 

van werd gemaakt. 
Wethouder Meijers zegt toe de zaken 
als de persoonlijke afvalpas en de 
kosten voor het aanbieden van afval 
mee te nemen naar het bestuurlijke 
overleg, met als doel dit goed te 
regelen en vast te leggen. Zodra hier 
meer duidelijkheid over is komt de 
wethouder hierop terug. 

  Raadsinformatiebulletin (17.52) Groot 

onderhoud en geluidswerende maatregel A79 

Er wordt met de bewoners gesproken 
en het college onderhoud het contact 
met Rijkswaterstaat. Het project heeft 
nog een lange weg voor de boeg. Zodra 
er meer duidelijk is wordt de raad 
daarvan in kennis gesteld. 

 

07.05.18 23.04.18    

  Voorstel college betreffende uitvoering 

bloemenplan centrum 

De afspraken betreffende de sponsoring 

worden op papier gezet. Zodra dit is 

goedgekeurd wordt de raad hiervan in 

kennis gesteld. 

Is afgehandeld. 
 

  Voorstel college betreffende bijzonder 

kunstwerk Kuurpark 

De mogelijkheid om de kunstwerken 

tijdens evenementen zichtbaar te laten 

moet bekeken worden. Hierbij dient 

het soort evenement in ogenschouw 

genomen worden. 

Raadsnota raad 7 mei is niet gehandeld 
en doorgeschoven naar volgende 
vergadersyclus. 

  Voorstel college betreffende financiering 

vernieuwde kerstparade 

De verkoop van de dansschool betekent 

niet dat alle kinderen stoppen met 

dansen. Als dit wel problemen oplevert, 

dient er naar oplossingen gezocht te 

worden. 

 

De evaluatie over het totaal van 

Kerststad Valkenburg is in 

voorbereiding. De kerstparade maakt 

hier onderdeel van uit. De wethouder 

weet niet of hij binnen 2 weken de 

T.a.v. overheidssteun het volgende: de 
voorfinanciering van de Kerstparade kan 
gezien worden als “subsidie” aan de 
Kerstparade in de rentekosten van een 
paar honderd euro per jaar. Gelet op de 
beperkte omvang levert dit geen 
problemen op, eerder is overigens door de 
Raad ook al hiervoor gekozen. 
 
Het definitieve voorstel voor de 
financiering is geagendeerd voor 
raadsvergadering van 7 mei 2018.  
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beschikking heeft over de menskracht 

om onderzoek te doen naar het 

onderdeel kerstparade. Hij zal het 

proberen, meer kan hij niet beloven. 

 

Er mag geen sprake zijn van 

overheidssteun. Ten aanzien van de 

kwijtschelding aan de stichting zegt de 

wethouder toe uit te zoeken of de 

aflossing en rente een probleem 

veroorzaakt. 

 

De wethouder heeft zojuist vernomen 

dat de totale evaluatie in afronding is. 

De evaluatie moet echter nog in het 

college komen. De raad wordt via de 

griffie geïnformeerd als deze 

beschikbaar is. 

 
 

  Bespreekpunt 16.h Raadsinformatiebulletin 

(11) Besluit ouderenwinkel Dr. Ariënsstraat 

Broekhem Noord 

Er wordt ambtelijk uitgezocht binnen 

welk juridisch kader er een constructie 

gevonden kan worden zodat de 

activiteiten eventueel kunnen worden 

voorgezet, maar dit mag niet 

betekenen dat daarmee alle afspraken 

binnen het POL tenietgedaan worden. 

 

Op met moment dat het college daar 

groen licht voor krijgt, wordt de raad 

daarvan op de hoogte gebracht. 

De nota is in voorbereiding, besluitvorming 
dient nog plaats te vinden en wordt 
verwacht in de collegevergadering van 22 
mei.  
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  Bespreekpunt 16.k Raadsinformatiebulletin (14) 

Resultaten inzamelen huishoudelijk afval 2017 

In de loop van 2018 wordt bekend of er 

sprake is van een toename van 

zwerfafval en dumpingen. 

 

Er wordt onderzocht of het dumpafval 

op het privéterrein tegenover 

Goudsberg is opgeruimd. 

 

04.06.18 14.05.18    

  Krimpgelden Zoals eerder aangegeven worden de 

krimpgelden als overzicht meegenomen 

in de kaderbrief. 

 

  Schrijven (1) d.d. 041217 van mevrouw  

I. Eusen inzake bezwaar tegen plannen 

parkeerbeleid Valkenburg 

Na de evaluatie zal het nieuwe college 

de cijfers achter de komma ook nog 

wegwerken. 

 

     


